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Vi vet att åtgärderna sannolikt blir både svårare och kostsammare ju lägre 

nivå vi har vid utgångsläget. Därför bör också målsättningarna för 

minskningsarbetet ha en avtagande kurva och hastigheten bör alltså vara 

högre i början av scenariot. 

 

Målsättningar är en nödvändig utgångspunkt för arbetet med att analysera 

och utvärdera tänkbara åtgärder, men de bör vara så öppna som möjligt i 

den första fasen och därför borde fler scenarier ha ingått i arbetet. 

Förslagsvis ett alternativ om 2,5. Det hade varit bra att ha en tydligare bild 

av vilken typ av åtgärder som krävs för olika scenarier för att på så sätt 

kunna bilda sig en uppfattning av vad som var den lämpligaste nivån. 

 

Nu har, i en slags ”feedback”, kommunstyrelsens och kommunfull-

mäktiges föredragande bestämt utgångspunkten för utredningens arbete, 

vilket i sig är olyckligt. Det hade varit intressant att se vad en mer 

förutsättningslös utredning hade kommit fram till. När man nu ligger 0,1 

ton under vad man ändå tror skulle vara en rimlig utveckling anser vi att 

ett ambitiösare mål borde ha kunnat formuleras. 

 

 


